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ورزش ایران

ایران ورزشــی - در 18 ســالگی ســهمیه حضور در رقابت هــای جهانی را به دســت آورده 
و ایــن نتیجه هــم برای او و هم بــرای دوومیدانــی ایران یک افتخار به حســاب می آید. ســارینا 
ساعدی، دختر پرنده ایران است که تابستان امســال به کلمبیا می رود تا در رقابت های جهانی 
خــودش را محک بزند و دو ماه زودتر مســابقه های جوانان آســیا کره را در پیــش دارد. جهانی 
شدن او چند روزی است که اعلام شده؛ آن هم به خاطر تغییراتی که در حد نصاب رقابت های 
امسال ایجاد شده اســت. این موضوع باعث شده تا برنامه ســارینا تغییر کند و همه تمرکزش 
روی رقابت های کلمبیا باشــد. او با اشــاره به مربی اش می گوید: »زیر نظر خانم نبی زاده کارم 
را دنبال می کنم. 5 ســال است با ایشــان کار می کنم که این موضوع یکی از شانس های زندگی 

من است.«
ســارینا تأکیــد دارد که تمریناتــش بخوبی دنبال می شــود اما همان بحث همیشــگی در 
مورد هزینــه تمرین وجود دارد: »هزینه هــا را خودم پرداخت می کنم. البته مدتی اســت که با 
پلیمر خلیج فارس قرارداد دارم و با حمایتی که این باشــگاه از من دارد، بخشــی از هزینه هایم 

را پوشش می دهم.«
ســارینا که با حد نصاب 12 متر و 88 ســانتی متر، ســهمیه حضــور در رقابت های جهانی 
کلمبیــا را گرفته، از حدنصاب هایی که فدراســیون بــرای رقابت های دوومیدانی داخل ســالن 
آســیا تعیین کــرده، گلایــه دارد و می گوید: »اینکــه حد نصاب بــالا در نظر گرفته شــود، کمک 
می کند که ما هم عملکرد خوبی داشــته باشــیم اما بایــد توان بچه ها را هــم در نظر گرفت. در 
تاریــخ دوومیدانی زنان ایران، اصلًا این رکوردها ثبت نشــده اســت. به نظرم بایــد ورودی ها را 
منطقی تر در نظر بگیرند. ورودی ســه گام را 13 متر و 40 سانتی متر گذاشته اند که این ورودی به 
مدال بازی های آسیایی نزدیک اســت. من هم به مدال بازی های آسیایی فکر می کنم و حتماً 
برایش برنامه دارم. ســطح دختران دوومیدانی کار بالا رفته و حتماً از بازی های آســیایی پیش 
رو در برخی موارد می توانیم به سکو و یا رکوردهای خیلی خوب فکر کنیم اما مشروط بر اینکه 

مقدماتش هم فراهم باشد.«
او با این توضیح از رقابت های داخل ســالن آســیا می گوید که به ســال آینده موکول شده 
و دوومیدانی کارانــی که هیچ کدام به این حد نصاب نرســیده اند: »هیــچ کدام ما به حدنصاب 
فدراســیون نرســیدیم. من تلاش می کنم که بتوانم به این حد نصاب برســم اما لازمه این کار 

تمرین فشرده است که باید در شرایط خوبی انجام شود.«

پس از گذشت یک هفته از درگذشت دو 
کوهنــورد در گرده آلمان هــای علم کوه، تیم 
امدادی که برای نجــات آنها به منطقه اعزام 
شده بود، بالاخره به تهران بازگشت. تیم سه 
جواد  و  قهیه ای  مجید  جباریان،  مهدی  نفره 
چراغی که پنجشنبه گذشته برای امداد به دو 
علم  راهی  آلمان ها  گرده  در  گرفتار  کوهنورد 
کوه شدند، پس از درگذشت آن دو کوهنورد، 
با شرایط جوی نامســاعد روبه رو و مجبور به 

ماندن در جان پناه خرسان شدند.
 60 بــاد  وزش  و  ســنگین  بــرف  بــارش 
بازگشــت  امــکان  هــم  ســاعت  در  کیلومتــر 
زمینــی این ســه امدادگر را دشــوار کــرده بود 
توســط  هوایی  امداد  تا  نمــی داد  اجازه  هم  و 

بالگرد انجام شود.
در نهایت پس از گذشت 6 روز، باز شدن 
ســازمان  بالگرد  تا  داد  اجــازه  هوایــی  پنجره 
امــداد و نجات، صبح دیــروز بتواند این ســه 
کوهنــورد بــا ســابقه را از ارتفــاع 4600 متری 
نجات دهــد. ارتفاعی که شــب ها دمای آن تا 
منفی 30 درجه می رســید و شرایط دشواری 

برای این امدادگران ایجاد کرده بود.
تهــران  بــه  حالــی  در  امدادگــران  ایــن 
برگشتند که شــرایط برای انتقال اجساد کلهر 
و شــاه حســینی، دو کوهنــورد درگذشــته در 
علم کوه فراهم نشــد و پیکر این دو کوهنورد 
روی دیوار و نزدیکی سیاه سنگ بسته شده تا 

در زمان مناسب به تهران انتقال داده شود.

گزارش

حرف روز

تک خبر

مرحله دوم لیگ برتر بسکتبال
 ذوب آهن و یک برد 

سخت دیگر
دومین  در  آهن  ذوب  بسکتبال  تیم 
مصاف  به  برتر  لیگ  دوم  مرحله  از  بازی اش 
پایانی  دقایق  تا  که  رقابتی  رفت.  آبادان  نفت 
بسیار نزدیک و پایاپای پیش رفت اما در نهایت با 

برتری اصفهانی ها به پایان رسید.
شدند  موفق  آهنی ها  ذوب  مسابقه  این  در 
رو  پیش  از   75 بر   83 نتیجه  با  را  خود  حریف 
مرحله  در  را  خود  پیروزی  دومین  و  بردارند 
بازی  این  در  زنگنه  آرمان  برسانند.  ثبت  به  دوم 
بازیکن  بهترین  ریباند   10 و  امتیاز   24 کسب  با 

میدان بود.
به  خود  اول  بازی  در  کوهیان  شاگردان 
شکست  را  هرمزگان  صنایع   86 بر   87 و  سختی 
دومین  نتیجه  این  با  نیز  نفت  بودند.  داده 

شکست خود را در این مرحله تجربه کرد.
 

 ثبت نام ۱۳ کاندیدا 
برای انتخابات فدراسیون 

تیروکمان

فدراسیون  کاندیداهای  از  ثبت نام 
گذشته  روز  بود،  شده  آغاز  دی   18 از  که  تیروکمان 
به پایان رسید و 13نفر کاندیدا برای تصدی پست 

ریاست این فدراسیون نام نویسی کردند.
غلامرضا شعبانی بهار، کریم صفایی، امید 
کیارستمی،  رضا  واعظی،  الله  حجت  نجاری، 
الله  حشمت  یگانه،  امیر  قاسم پور،  سکینه 
باقریان،  محسن  حسینی،  محمدعلی  کاظمی، 
مهدی خسروی، علیرضا رشیدی و محمدحسن 
تصدی  برای  که  هستند  کاندیدایی   13 شیخ، 
ثبت نام  تیروکمان  فدراسیون  ریاست  پست 

کرده اند.

در فاصله دو روز مانده تا انتخابات
تأیید 9 نامزد برای 

انتخابات اسکیت
روز  حالی  در  اسکیت  فدراسیون  انتخابات 
نامزدهای  اسامی  که  شد  خواهد  برگزار  شنبه 

تأیید صلاحیت شده، عصر دیروز اعلام شد.
نیا  خیری  حسین  جمشیدیان،  قدرت 
خراسانی،  عجم  محمد  شجیع،  رضا  فیروزجاه، 
مددی،  فریبا  فرشتیان،  سارا  علیزاده،  محمود 
کاندیدای   9 هنرجو،  مجید  و  نصیری  علیرضا 
هستند  انتخابات  این  برای  شده  صلاحیت  تأیید 
شنبه  روز  مجمع  در  آنها  از  تعداد  که باید دید چه 

حضور خواهند داشت.
انتخاباتی  مجمع  است  ذکر  به  لازم 
شنبه  روز  صبح   10 ساعت  اسکیت  فدراسیون 
دوم بهمن ماه 1۴00 در محل سالن استاد فارسی 

آکادمی ملی المپیک برگزار می گردد.

اعلام رده بندی جهانی 
صعود شمشیربازی ایران 

رنکینگ  در  ایران  سابریست های 
فدراسیون جهانی صعود کردند و علی پاکدامن 
جام  پایان  از  پس  شد.  جهان  چهاردهم  نفر 
رنکینگ  گرجستان،  سابر  شمشیربازی  جهانی 
نشان  که  شد  اعلام  سابریست ها  تیمی  و  انفرادی 
بخش  در  دارد.  ایران  شمشیربازان  صعود  از 
علی  و  داشتند  صعود  ایران  نماینده  سه  مردان، 
رنکینگ  در  ایران  اول  نفر  عنوان  به  پاکدامن 
کند.  صعود  جهان   1۴ رده  به  توانست  جهانی، 
ششمی  جایگاه  همچنان  نیز  ایران  سابر  تیم 
جام  این  در  ایران  تیم  کرد.  حفظ  را  جهان 
بخش  در  آورد.  دست  به  را  پنجم  مقام  جهانی 
بهبود  روی  جهانی  جام  در  حضور  نیز  دختران 
بود.  تأثیرگذار  جهان  رنکینگ  در  جایگاهشان 
به گونه ای که فائزه رفیعی، کیانا باقرزاده و نجمه 
صعود  رنکینگ  در  پله   10 از  بیش  سازنچیان 
داشت.  صعود  پله  چهار  برزگر  پریماه  و  کردند 
 1۵۴ رده  در  گرفتن  قرار  با  رفیعی  حاضر  حال  در 
نمایندگان  میان  در  را  جایگاه  بهترین  جهان 
پله  هفت  توانست  هم  زنان  سابر  تیم  دارد.  ایران 

صعود کند و به رده 31 بیاید.

با اعلام فدراسیون جهانی کاراته
 تورنمنت وان مراکش 

به تعویق افتاد
کرد  اعلام  کاراته  جهانی  فدراسیون 
و  افتاد  تعویق  به  مراکش  وان  کاراته  مسابقات 
قرار است از تاریخ 23 تا 2۵ اردیبهشت ماه 1۴01 

برگزار شود.
فدراسیون  جدید  برنامه ریزی  براساس 
وان  کاراته  بین المللی  تورنمنت  کاراته،  جهانی 
 22 تا   20( مارس   13 تا   11 بود  قرار  که  مراکش 
تا   23( مه   1۵ تا   13 به  شود  برگزار   )1۴00 اسفند 

2۵ اردیبهشت ماه 1۴01( موکول شد.
مرحله  نخستین  گرفته،  صورت  تغییر  با 
تا   18 امارات  میزبانی  به  وان  کاراته  رقابت های 
برگزار   )1۴00 اسفند  اول  تا  بهمن   29( فوریه   20
مسابقات  امارات،  رقابت های  از  پس  می شود. 
 27 تا   2۵( آوریل   17 تا   1۴ لیسبون  وان  کاراته 
رباط  مسابقات  و  می شود  برگزار   )1۴01 فروردین 
برتر  لیگ  رقابت های  مرحله  سومین  مراکش 
برتر  لیگ  چهارم  مرحله  بود.  خواهد  وان  کاراته 
در   )1۴01 شهریور   13 تا   11( سپتامبر   ۴ تا   2 کاراته 
مهر   17 تا   1۵( اکتبر   9 تا   7 آن  آخر  مرحله  و  باکو 
ملی پوشان  می شود.  برگزار  مسکو  در   )1۴01
ماه  بهمن  اواسط  است  قرار  نیز  کشورمان  کاراته 
تهران  در  انتخابی  مسابقه  برگزاری  از  پس  جاری 
در  حضور  برای  خود  اصلی  ترکیب  شناخت  با 
این تورنمنت ها و بازی های آسیایی هانگژو مهیا 

شوند.

خبر

 ورودی ها را باید منطقی تر بگذارند

پیکر کوهنوردان در علم کوه ماند

سارینا ساعدی: هزینه تمرین را خودم پرداخت می کنم

نجات امدادگران پس از شش روز

حواشــی  البتــه  و  وزنه بــرداری  و  تکوانــدو  موضــوع   
علــی  بــا  صحبــت  بــرای  اســت  بهانــه ای  ژیمناســتیک، 
رغبتــی، مدیــرکل دفتــر برنامه ریــزی وزارت ورزش کــه در 
مجامــع برگــزار شــده در دی ماه نیز حضور داشــته اســت. 
او که در مراســم تقدیر از طاهــره طاهریان حضور داشــت، 
هنــگام ترک ســالن به ســؤالات متعــدد دربــاره وضعیت 
فدراســیون های بلاتکلیف پاسخ داد که البته با این پاسخ ها 
از  یکــی  تکوانــدو  آورد.  وجــود  بــه  را  بیشــتری  ابهام هــای 
مهم تریــن موضوعــات ایــن روزهــای ورزش اســت که دو 
هفته ای اســت بلاتکلیف مانده و مشخص نیست که هادی 
ساعی ریاســت این فدراســیون را بر عهده می گیرد یا خیر؟ 

پرســیده  رغبتی  از  ســؤال  ایــن  وقتــی 
می شود، او پاســخی می دهد که قابل 
مورد  »یک  مبهم:  البته  و  اســت  تأمل 
تفســیر بــه رأی در مــورد تکوانــدو بود 
که از نهاد مســئول اســتعلام کردیم و 
نهاد  او  بیایــد.«  پاســخش  منتظریــم 
نهــاد  حقوقــی  معاونــت  را  مســئول 
ریاســت جمهوری معرفــی می کند و 
شــده،  ابلاغ  اساســنامه  »در  می گوید: 
وجود  اعــلام  اکثریــت  نــوع  چندیــن 
دارد. اکثریت مطلــق، نصف به علاوه 
یــک و اکثریــت نســبی. تفســیر آن بــر 
اساســنامه  که  اســت  مرجعی  عهــده 
را تأییــد نهایــی کرده اســت. به همین 

خاطر از معاونت حقوقی نهاد ریاست جمهوری استعلام 
کردیم  و هر پاسخی بدهند مبنای ما خواهد بود.«

اکثریت مطلق و تعریفی واضح
رغبتی در حالی موضوع را به نهاد ریاســت جمهوری 
ربط می دهد که تعریف اکثریــت مطلق دقیقاً در آیین نامه 
انتخاباتــی فدراســیون ها ذکر شــده و تفســیرش؛ نصف به 
علاوه یک از آرای اعضای حاضر در مجمع اســت و ابهامی 
در این مورد وجود ندارد. نکته دیگری که قابل تأمل اســت 
اینکــه مرجــع تأییــد آیین نامــه انتخاباتــی، هیــأت دولت 
نبوده اســت که حــالا تفســیرش از معاونت حقوقــی نهاد 
پرســیده شــود! آیین نامــه انتخاباتی توســط وزارت ورزش 
نوشته شد اما مجامعی شکل گرفت و آیین نامه را مجامع 
فدراســیون ها تأییــد کردنــد. پس اگر قرار به تفســیر اســت، 

این اســتعلام باید از مجامع فدراســیو ن ها گرفته شــود، نه 
معاونت حقوقی نهاد ریاست جمهوری.

قیاس اشتباه با انتخابات دوومیدانی
او در ادامــه بــا ایــن مطلب مواجــه می شــود که طبق 
اساســنامه وزارت ورزش اجــازه ابطــال انتخابــات را ندارد. 
رغبتی به این موضوع هم واکنش عجیبی نشان می دهد و 
می گوید: »ابطلال انتخابات قبلًا هم دست وزارت نبود. هر 
مجمع اگر شرایط لازم را داشته باشد، رسمیت پیدا می کند 
و این رســمیت منجر به تصمیمات می شود. ممکن است 
در مجمعــی مــوارد بــه هر دلیــل رعایــت نشــود و از اعتبار 
ســاقط شــود و ربطی به وزارت ورزش و... ندارد. در سال 98 
در دوومیدانــی هــم ایــن اتفاق افتــاد و مجمع ســاقط بود. 
اینکه سال ها خود را درگیر مراجع دادگاهی و قضایی کنیم 

در حالی که می دانیم از اول اشــتباه اســت، درســت نیست. 
در مورد وزنه برداری هم یک پرونــده باز در مورد آرای علی 
مرادی وجود دارد.«رغبتی در حالــی موضوع دوومیدانی 
را پیش می کشد که آن انتخابات با اساسنامه دیگری برگزار 
شــد و آن اساســنامه اجــازه ابطــال انتخابــات را بــه وزارت 
ورزش مــی داد امــا این اساســنامه حق هر گونــه دخالتی را 
از وزارت ورزش گرفتــه و عمــلًا وزارت ورزش اجــازه ابطال 
یا تأیید انتخابات را ندارد و به نظر می رســد تنها بخشــی که 

می تواند حرف آخر را بزند، مجمع فدراسیون است.

تأیید اشتباه رئیس مجمع
حضور  تکوانــدو  مجمــع  در  خــودش  کــه  رغبتــی 
داشته، در پاسخ به این سؤال که آیا قبول دارید این اتفاق 
»به  می گویــد:  افتــاده،  مجمع  رئیــس  اشــتباه  خاطر  به 
می تواند  مشــکل  این  آمــدن  وجود 
اشــتباه رئیــس مجمــع هــم باشــد. 
کتمان نمی کنــم و من خودم هم در 
مجمع بودم . در ماده 1۵ اساســنامه 

دو، سه اکثریت تعریف شده است. 
حاضــر  اعضــای  از  بایــد  آرا 
ایــن  آن  معنــای  کــه  شــود  شــمرده 
اســت که چه اعضــا رأی بدهند و چه 
ندهند، چون حاضر هســتند و رسید 
رأی را دریافت می کنند پس حســاب 
می شــوند. ما منتظر پاسخ استعلام 
خودمــان  نخواســتیم  و  هســتیم 
خودمان  برداشــت  یا  کنیم  قضاوت 

را اجرا کنیم .«

ماجــرای بدهی ارومیه ای ها به پدر و پســر تراویســا 
تمامــی نــدارد. مربــی و بازیکنــی کــه ســال ها پیش به 
ایــران آمدنــد و خیلــی زود هــم رفتنــی شــدند. حضور 
غیــر مثمرثمــر آنهــا کــه البتــه بدهی چنــد میلیــاردی 
بجا گذاشــت. میلیاردهایی کــه به خاطر چندین ســال 
دیرکرد، به میــزان قابــل توجهی به مقدارشــان اضافه 
شــده و حالا دقیقاً ســر همان بزنگاهی اســت که اهمال 
طولانــی مدیــران ورزش و شــهرداری ارومیه یقه شــان 
را گرفتــه اســت! میزبانی یــک رویــداد آســیایی در رده 
باشــگاهی که به ارومیه داده شــده اما به شرطی محقق 
می شود که پرونده های باز این تیم با پرداخت مطالبات 

بسته شود.
 

از حضور رؤیایی تا تعطیلات بدون برگشت
ســال 95 بود که باشــگاه شــهرداری ارومیــه برای 
رســیدن به عنوان قهرمانی لیگ برتر، لیبومیر تراویسا، 
سرمربی صاحبنام صرب را به عنوان سرمربی تیم خود 
انتخاب کرد. مربی که در همان ابتدا فرزند خود دراگان 

تراویسا را به خدمت گرفت.
حضور ایــن مربی و بازیکــن در ارومیه اتفاق بزرگ 
و خوبی برای این شــهر و طرفداران دو آتشــه اش بود اما 
آرزوهای بزرگ آنها در داشــتن تیمی بــا مربی و بازیکن 
سرشــناس خارجی خیلی زود نقش بر آب شــد. این پدر 
و پسر که البته یک کمک مربی ایتالیایی هم در کنارشان 
بود، در شــرایطی به بهانه کریســمس راهی کشورشــان 
شــدند که )به واســطه ســفارت ایتالیــا( فهمیــده بودند 
تیمشــان شــرایط خوبی نــدارد و چک هایی که بــه آنها 
داده شده، مربوط به حسابی است که هیچ پولی در آنها 

وجود ندارد!

به همین خاطر هم رفتند و در شرایطی که تا همان 
زمان هــم مطالباتشــان را طبق قــرارداد دریافت نکرده 
بودنــد، دیگــر برنگشــتند و خیلــی زود هــم از ایــن تیم 

شکایت کردند.

بدهی 15 + 5 میلیاردی!
مطالبات  مجمــوع  می شــود  شــنیده  کــه  اینطــور 
تراویســای پدر و پســر، چیزی حــدود 15میلیــارد تومان 
است. البته آندره توزی دستیار لیبومیر هم چیزی حدود 

30 هزار دلار طلب دارد.
در ایــن میــان پرونــده ای کــه کمتــر از آن صحبــت 

می شود، پشت خط فنلاندی است که در همان فصل به 
ارومیه آمد. اویانســیوو هم در آن سال رقمی حدود 130 
هزار یــورو از شــهرداری ارومیه طلبکار ماند کــه با تأخیر 
این چند ســاله، بــه 166 هــزار یــورو افزایش پیــدا کرده. 
رقمــی معادل 5 میلیــارد تومان که بــه باقی بدهی های 

نماینده ارومیه اضافه می شود.

تلاش یکماهه چه شد؟
اواخــر آذر بــود کــه خبــر رســید پرونده هــای مالی 
شــهرداری اورمیــه، مانع میزبانــی و حضور ایــن تیم در 
جام باشــگاه های آســیا خواهد شــد. خبری کــه روز بعد 

با واکنش مدیران ورزش و شــهرداری این شــهر روبه رو 
شد و گفته شــد به دنبال پرداخت این بدهی و بستن این 

پرونده هستند.
حــالا در شــرایطی که بیــش از یــک مــاه از آن خبر 
می گذرد، رئیس فدراســیون اعلام کرده کــه هنوز هیچ 
اقــدام عملــی در ایــن مســیر انجــام نشــده و میزبانــی 

ارومیه ای   ها بر لبه تیغ از دست رفتن قرار گرفته است.

داورزنی: مهلت ارومیه ای  ها به پایان رسیده
ماجــرای  دربــاره  جهانــی  فدراســیون  رئیــس   
شــهرداری ارومیــه و پرونده مالی که باعــث ممنوعیت 
حضور ایــن تیم در جــام باشــگاه  های آســیا و میزبانی 
می شود، گفت: »براساس نامه فدراسیون جهانی، این 
باشــگاه به دلیل اینکه درخواست میزبانی باشگاه های 
آســیا را داده بود، فعلًا از میزبانی محروم اســت. تا آخر 
دی ماه گفته بودیم تعییــن تکلیف کنند. معمولًا 2 ماه 
قبــل از میزبانی بایــد هتل، ســالن و... به کنفدراســیون 
آسیا اعلام شود اما هنوز متأســفانه این اتفاق رخ نداده 

است.«
داورزنی ادامه داد: »روز سه شنبه به اداره کل استان 
آذربایجــان غربــی اعــلام کردیــم اگر ایــن اتفــاق نیفتد 
باید محل میزبانــی را جابه جا کنیم. چــون نمی توانیم 
ایــن امکان را بــرای ایران از دســت بدهیــم. ارومیه فعلًا 
نمی توانــد در رویدادهــای بین المللــی شــرکت کنــد به 
همین دلیــل انتظار داریم هم اســتاندار، شــورای شــهر 
ارومیه نســبت بــه تعیین  ارومیــه و باشــگاه شــهرداری 
تکلیف بدهی اقدام کنند. قلباً دوست داریم میزبانی در 
ارومیه انجام شــود اما اگر تعیین تکلیف نکنند چاره ای 

نداریم محل را جابه جا کنیم.«

بدهی های پنج ساله بالاخره گریبان شهرداری را می گیرد؟

سد 20 میلیاردی مقابل میزبانی ارومیه  ای ها

رقابت هــای  فینــال  ورزشــی-  ایــران 
اســت  قــرار  برتــر  لیــگ  وزنه بــرداری 
در  لیــگ  ســازمان  برنامه ریــزی  طبــق 
فدراســیون  سرپرســت  و  رئیــس  نبــود 
دو  شــود.  برگــزار  تهــران  در  وزنه بــرداری 
فولادیــن  و  اصفهــان  ذوب آهــن  باشــگاه 
ذوب آمــل در لیــگ بزرگســالان، همچنیــن 
ــگ  ــل در لی ــروه اردبی ــتان و زی فولادخوزس
ــرای  ــاً ب ــه قطع ــتند ک ــی هس ــان، 4 تیم جوان
رده  دو  هــر  در  قهرمانــی  عنــوان  کســب 
شــانه  بــه  شــانه  و  جــذاب  رقابتــی  ســنی، 

داشــت. خواهنــد 
 

اختتامیه لیگ در پایتخت
دوم  و  اول  هفتــه  رقابــت  اگرچــه 
کشــور  باشــگاه های  وزنه بــرداری  لیــگ 
بزرگســالان  و  جوانــان  ســنی  رده  دو  در 
مدعــی  تیم هــای  از  تعــدادی  حضــور  بــا 
تهــران  در  متمرکــز  به صــورت  امســال 
تهــران  در  کاســتی هایش  کــم  و  تمــام  بــا 
برگــزار شــد. امــا فینــال لیــگ قــرار اســت 
ورزشــی  مجموعــه  وزنه بــرداری  تــالار  در 
ــزاری  ــئولان برگ ــه مس ــه گفت ــران ب آزادی ته
مســابقات بــا ســبک و ســیاقی بهتــر از دو 
ــالًا  ــود. احتم ــده ش ــدارک دی ــل ت ــه قب هفت
ــه  ــس هفت ــگ برعک ــای لی ــال رقابت ه فین
بــدون  وزنه بــرداری  فدراســیون  کــه  دوم 
بــا  می شــد،  اداره  سرپرســت  یــا  رئیــس 
شــود.  برگــزار  جدیــد  سرپرســت  حضــور 
ــرداری  ــگ وزنه ب ــای لی ــه رقابت ه اختتامی
و  جوانــان  ســنی  رده  دو  در  اســت  قــرار 
ــاه  ــن م ــر بهم ــب اواخ ــه ترتی ــالان ب بزرگس
مســابقات  ســالن  در  مــاه  اســفند  اوایــل  و 
برگــزار  تهــران  آزادی  ورزشــی  مجموعــه 
ــان  ــگ جوان ــال لی ــه دوم و فین ــود. مرحل ش
قــرار  شــده  انجــام  برنامه ریــزی  طبــق 
و  بهمــن   2۵ تــا   23 روزهــای  در  اســت 
اول  روزهــای  در  بزرگســالان  لیــگ  فینــال 

تــا ســوم اســفند مــاه تــدارک دیــده شــده 
اســت. همچنیــن فصــل نقــل و انتقــال هــم 

2۵ دی تــا 9 بهمــن مــاه اســت.
 

دوئل آخر برای جام قهرمانی
نیــروی  عقــاب  اردبیــل،  زیــروه 
فــولاد  مرودشــت،  دانــه  فتــح  هوایــی، 
مناطــق  رفســنجان،  مــس  خوزســتان، 
ــش  ــی ارت ــروی زمین ــوب و نی ــز جن نفت خی
تیم هــای  و  جوانــان  ســنی  رده  لیــگ  در 
رعــد پدافنــد، ذوب آهــن اصفهان، شــرکت 
هوایــی،  نیــروی  عقــاب  حفــاری،  ملــی 
نفت خیــز  مناطــق  آمــل،  ذوب  فولادیــن 
جنــوب و نیــروی زمینــی ارتش نیــز در لیگ 
لیــگ  در  حاضــر  تیم هــای  بزرگســالان، 
ــل  ــور در فص ــگاه های کش ــرداری باش وزنه ب
حاضــر  تیم هــای  بیــن  از  هســتند.  جــاری 
و  بزرگســالان(  و  ســنی)جوانان  رده  دو  در 
ــا،  ــن رقابت ه ــه از ای ــت دو هفت ــس از گذش پ
امتیــاز  بــا  خوزســتان  فــولاد  تیم هــای 
ذوب  و  جوانــان  ســنی  رده  در   734
رده  1558در  امتیــاز  بــا  اصفهــان  آهــن 
مســلم  شــانس های  بزرگســالان،  ســنی 
شــمار  بــه  ســنی  رده  دو  هــر  در  قهرمانــی 
رقبــای  نزدیک تریــن  البتــه  می رونــد. 
در  اردبیــل  زیــروه  تیم هــای  تیــم،  دو  ایــن 
بخــش جوانــان و فولادیــن ذوب آمــل در 
اردبیــل  زیــروه  هســتند.  بزرگســالان  رده 
ذوب آمــل  فولادیــن  و   710 امتیــاز  بــا 
باشــگاهی  دو   ،1498 بــا  بزرگســالان  در 
بــا  جذابــی  دوئــل  قطعــاً  کــه  هســتند 
بــرای  گــروه  دو  هــر  صدرنشــین های 
قهرمانــی  جام هــای  و  عناویــن  کســب 
لیــگ باشــگاهی کشــور در فصــل جدیــد 
دارنــد. قطعــاً رقابــت ســتاره های نامــدار 
ــای  ــان جوی ــا جوان ــین ب ــای صدرنش تیم ه
ــی  ــز جدال ــگ نی ــال لی ــی در فین ــام و مدع ن

بــود. خواهــد  دیدنــی  و  جــذاب 

برنامه ریزی فینال لیگ وزنه برداری برای بهمن و اسفند

جدال ذوب اصفهان و فولاد مازندران برای قهرمانی

رئیــس مرکز نظارت بر تیم هــای ملی کمیته ملــی المپیک به 
اظهارات علیرضا دبیر واکنش نشــان داد. بعــد از اظهارات چند روز 
پیــش علیرضا دبیــر در کنفرانس خبــری حالا پیمان فخــری به این 
اظهــارات واکنش نشــان داده و دربــاره ماجرای توافــق کمیته ملی 
المپیک با فدراســیون درباره اعزام به بازی های آســیایی گفت:»ما 
با رئیس فدراســیون کشــتی در مورد حضور تیم اصلی در بازی های 
آسیایی صحبت کردیم اما در این چند وقت اخیر دیالوگ ها تغییر 
کرده اســت.« اشــاره پیمان فخری به ماجرای اختلاف فدراســیون 
کشــتی با صالحی امیــری درباره معرفی نشــدن حمید ســوریان به 
کمیسیون ورزشکاران اســت. ماجرایی که حالا به یک اختلاف نظر 

جدی تبدیل شده اما پیمان فخری جواب منطقی به اظهارات اخیر 
رئیس فدراسیون کشــتی می دهد:»بر اساس صحبتی که شخصاً با 
دبیر داشــتم، گفتم اما در این چند روز اتفاقاتــی افتاده و دیالوگ ها 
تغییر کرده اســت. علاقه مند به این روند نیستیم و در این خصوص 
واکنشی هم نشــان ندادیم. مصاحبه ای بود که دبیر کرد و امیدوارم 
موضوع زودتر برطرف شــود. برنامه اصولی داریم. کشــتی هم 18 
اســفند به بعد کارش را با کمیتــه دنبال می کنــد.« او در مورد برگزار 
نشــدن جلســه ســتاد برگزاری انتخابــات کمیته ملــی المپیک هم 
گفت:»در حیطه اختیارات من نیســت، هیأت اجرایی باید تصمیم 
گیری کند. در جلسه یکشنبه هیأت اجرایی تصمیم گیری می شود.«

مراســم تجلیل از خانم طاهــره طاهریان یک میهمان ویژه داشــت. ســعید فائقی، 
معــاون فنی ســازمان تربیــت بدنی در ســال های گذشــته که در این مراســم حاضر شــده 
بود از خانــم طاهریان به عنوان کســی نام برد که باعث شــده بود تا وارد ورزش شــود:»در 
مراســم تجلیل به من گفتند 3 دقیقه فرصت دارم تا درباره خانم طاهریان حرف بزنم اما 
واقعیت این اســت که با این صحبت ها حق مطلب درباره خانم طاهریان ادا نمی شود.« 
فائقی با اشــاره به نقش خانم طاهریان در ورزش بانوان ادامه داد:»اینکه خانم طاهریان 
چه خدماتی به ورزش کرده و یا چه نقشی در رشــد ورزش بانوان داشته در جای خود قابل 
بحث و قابل تقدیر است اما ورودم به ورزش را مدیون خانم طاهریان می دانم و به همین 
دلیل همیشــه با احتــرام درباره او صحبت کــردم. چرا که او شــناخت خوبی از مســئولان 
ورزش داشت و من را هم خانم طاهریان به مســئولان ورزش معرفی کرد.« سعید فائقی 
همچنین گفت:»شاید اگر استمرار و دوندگی های خانم طاهریان نبود خیلی از مشکلات 

در راه ورزش بانوان هرگز حل شدنی نبود. به نظرم شایسته این مراسم و تقدیر بود.«

 موضــوع بازنشســتگی علــی مرادی هــم پیچیده شــده و بــا اینکه به 
او ابــلاغ شــده، امــا رئیــس ســابق فدراســیون وزنه برداری بــاز تأکیــد دارد 
که برمی گــردد. رغبتــی در ارتباط بــا این موضــوع هم با ســؤالاتی مواجه 
می شــود. او ابتدا می گویــد: »در اساســنامه پیش بینی شــده در ایام غیبت 
رئیس، نایب رئیس و دبیر، امورات فدراســیون را به دست بگیرند. در حال 
حاضر مــرادی اســتعفا داده و خداحافظی کرده اســت. بزودی بر اســاس 

اساسنامه تعیین تکلیف می شود و وارد فاز ثبت نام انتخابات می شود.«
او در حالی این توضیح را می دهد که گفته شده قرار است درخواست 
مرادی برای بازگشت در کمیســیونی بررسی شود که رغبتی طوری واکنش 
نشــان می دهد که گویا از این کمیســیون بی اطلاع اســت:» بازنشستگی در 

اختیار وزارت ورزش نیست. کسی که به سن بازنشستگی می رسد حکمش 
توســط دســتگاه مربوطه ســازمان بازنشســتگی یا تأمین اجتماعی صادر 
می شود. اگر حکم توســط این دستگاه ها تأیید شــود، بازنشستگی قطعی 
اســت و ربطی به وزارت ورزش ندارد. اســمی از کمیسیون نشنیدم احتمالًا 
در رسانه ها بوده اســت. هر کارمند بین 30 تا ۶0 روز زمان لازم دارد تا پاسخ 
در مورد بازنشستگی اش دریافت کند که احتمالًا مرادی هم در این مرحله 

است.«
او به صــورت تلویحــی تأیید می کنــد که قرار نیســت درخواســتی در 
وزارت ورزش بررسی شــود. از نهاد ریاست جمهوری استعلام کردیم  و هر 

پاسخی دهند مبنای ما خواهد بود.

اشتباهی دیگر در موضوع تکواندو

 فرافکنی 
با استعلام از نهاد؟

پیمان فخری: 

کشتی ۱8 اسفند 
کارش را با کمیته 
شروع می کند

سعید فائقی: 

طاهریان 
مرا به ورزش 
آورد

تأیید بازنشستگی مرادی
خبری از بررسی و کمیسیون نیست

گزارش
آزاده پیراکوه      

 


